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Förbundsstyrelsen
Annie Palstam, Philip Ohlsson, Mikael Hjerne, (Kristina Wiggefors avslutade 
sitt styrelseuppdrag 2022), Cecilia Winberg (förbundsordförande), Maria 
Westin, Sara Barsjö (vice ordförande) och Ingela Lundholm Tengvall.

Under året har förbundsstyrelsen har haft 8 ordinarie sammanträden samt två möten per 
capsulam. Årets arbete har förutom de områden som beskrivs i verksamhetsplanen till stor del 
präglats av förberedelser inför kongressen.

2



Uppdrag utifrån 
verksamhetsplan 2024

• Omställning i samhälle och för 
professionen.

• Livslångt lärande.

• Hållbart arbetsliv med bättre villkor och 
stärkt arbetsmiljö.

• Vår organisation. 

Fysioterapeuternas verksamhetsplan för året har haft fyra huvudområden:
• Omställning i samhälle och för professionen.
• Livslångt lärande.
• Hållbart arbetsliv med bättre villkor och stärkt arbetsmiljö.
• Vår organisation. 

Varje del beskrivs under dessa rubriker i verksamhetsberättelsen.
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Omställning
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Påverkansarbete i frågor 
viktiga för fysioterapeuter 

• Möten med politiker och beslutsfattare, 
nationellt och regionalt.

• Information till och dialog med relevanta 
utredningar.

• Debattartiklar, själva och tillsammans med 
andra.

• Fokus: Lön, arbetsmiljö, reglering av 
specialistutbildning- och specialisttjänster, 
villkoren för småföretagare, hållbarhet, 
rehabilitering.

Påverkansarbete, att framföra frågor som är viktiga för Fysioterapeuterna och landets 
fysioterapeuter till politiker och beslutsfattare är ett viktigt verktyg. 

Det kan ske genom att delta i den offentliga debatten, i media och debattartiklar, men även genom 
möten med politiker och beslutsfattare. 

Hittills under året har Fysioterapeuterna själva eller tillsammans med andra skrivit 11 
debattartiklar. 

Fysioterapeuternas förbundsordförande Cecilia Winberg har träffat berörda ministrar vid flertalet 
tillfällen, samt blivit inbjuden och deltagit vid möten och dialogforum. 

Möten och dialog har även skett med politiker på regional nivå samt med utredningar i frågor 
viktiga för Fysioterapeuterna.

Fokusfrågor under året har bland annat varit frågan om en statligt reglerad specialistutbildning, 
hållbarhetsfrågor, villkoren för småföretagare samt flertalet olika infallsvinklar vad gäller 
rehabilitering.

5



Deltagande på 
Almedalsveckan

• Deltagande från förbundsstyrelse och 
kansli.

• Gemensamt seminarium med Saco Hälso-
och sjukvård med fokus på reglering av 
specialistutbildningen

• Deltagande i andras arrangemang.

• Medlemsaktivitet: mingel.

• Möten med regionala politiker.

Fysioterapeuterna deltog under Almedalsveckan 2024. På plats under veckan fanns 
förbundsordförande Cecilia Winberg, vice ordförande Sara Barsjö. Kansliet representerades av 
samhällspolitisk strateg Sanna Fransson och chef för arbetsliv och profession Charlotte 
Chruzander.

Förbundet arrangerade tillsammans med Saco hälso- och sjukvård ett fullsatt seminarium med 
fokus på behörighetsutredningen, som har till uppgift att se över ytterligare reglering av 
specialistutbildning och specialisttitlar, bland annat. I seminariet, som leddes av Cecilia Winberg, 
deltog regeringens utredare Harriet Wallberg samt riksdagsledamöter från socialutskottet.

Vi arrangerade ett välbesökt och trevligt medlemsmingel.

Fysioterapeuterna träffade regionala politiker i syfte att lyfta fysioterapeuters roll, samt viktiga 
frågor för förbundet. 
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Utredning om småskaligt 
företagande – påverkan ger 
resultat 

• Information till och dialog med förbundets 
företagarmedlemmar.

• Aktivt påverkansarbete genom möten och  
kontakter. Inlägg i debatten, i form av 
intervjuer och debattartiklar. Fokus villkor för 
företagande.

• Utredningens förslag lämnades utan åtgärd, 
vilket kommunicerades internt och externt.

Utredningen ”Uppdrag att möjliggöra bättre tillgång till hälso- och sjukvård i hela landet genom 
främjande av etablering i glesbygd” Ds 2023:23 som förbundet svarade på under oktober 2023 
har därefter följts av ett aktivt kommunikations- och påverkansarbete. Lagom till sommaren 
meddelade departementet att utredningen lämnas utan åtgärd. För förbundet innebär det att 
fortsätta arbetet för att fysioterapeuters kompetens används på bästa sätt oavsett 
verksamhetsform.
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Hållbarhet

• Förbundsordförande och förbundsdirektör 
deltagit i kursen Fackligt ledarskap för en 
rättvis klimatomställning.

• Aktiva inom Saco klimat, där förbunden 
samarbetar inom klimat och hållbarhet. Där 
bidragit i planeringen av Sacos samhälls-
ekonomiska konferens Makro 2024 –
Ekonomiska beslut i en klimatkris.

• Kontakt och samarbete med Smer gällande 
hälso- och sjukvårdens roll och uppdrag i 
klimatomställningen.

• Podd-avsnitt med Lisen Schulz, Stockholm 
Resilience center.

• Hållbarhetsarbete på kansliet och i 
fastigheten.

Hållbarhetsarbetet inom förbundet fortsätter i stort och smått och tar hela tiden steg framåt. Allt 
från rutiner för återvinning på kansliet, debattartiklar, samt material i sociala medier och blogg och 
podd. Fackföreningsrörelsen är viktig för en rättvis klimatomställning, vilket betonats från 
Stockholm Resilience Center som arrangerade den ledarututbildning som slutfördes i början av 
året och som samlat ledningar från LO, TCO och Saco. Fysioterapeuternas förbundsordförande 
och –direktör deltog. 

I början av året gjorde Statens Medicinsketiska råd (Smer) ett uttalande om att en av vår tids stora 
samhällsutmaningar, om inte rentav den största, är klimatkrisen. Med detta uttalande betonar 
Smer att hälso- och sjukvården har en viktig roll att spela i samhällets klimatomställning. 
Förbundet har med anledning av detta inlett samtal med Smer.

Klimat- och hållbarhetsfrågor har av någon omnämnts som samhällets nu viktigaste grupparbete 
och samarbeten med andra fackliga organisationer, intresseorganisationer, politik och 
beslutsfattare är viktigt för förbundet.
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Fysioterapeuterna 
utbildning AB

• Fortsatt arbete med utbildningsutbud för 
förbundet.

• Under hösten färdigställdes en ny utbildning 
”vårdgivarutbildning” i hälso- och 
sjukvårdsjuridik, vilken kommer lanseras 
efter årsskiftet.

• Fackliga utbildningar digitalt och för eget 
lärande har lanserats och genomförts.

• Fortsatt arbete med att göra utbildningar 
kända, inventera ytterligare behov hos 
medlemmarna, se till att utbildningar är 
tillgängliga för många.

Fysioterapeuternas utbildningsbolag, som är helägt av förbundet, fortsätter arbetet med att 
utveckla förbundets utbildningsutbud. 

Utvecklingen sker inom förbundets befintliga resurser och vartefter utbudet ökas behöver 
verksamheten även stödjas av bland annat kursadministration, vilket kan ske då bolaget börjar 
generera intäkter. Under året har ett större arbete gjorts för att utveckla en Vårdgivarutbildning i 
flera moduler. Initialt kommer den att lanseras till företagande medlemmar eller chefer.

Förbundets fackliga utbildningar har också utökats dels på utbildningsplattformen och dels via 
onlineutbildningar.

I uppföljningsstatistik gällande hur många som tagit del av utbildningarna ser vi att deltagantalet 
ännu är lågt för vissa utbildningar och en uppgift för kommande år att fler känner till och kan ta del 
av utbildningarna. 
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Livslångt lärande
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Statlig reglering av 
specialistutbildning och -titeln

• Statlig utredning: ”Behörighet och 
yrkesreglering inom hälso- och sjukvård och 
tandvård”.

• Kan förhoppningsvis leda till: 
• Mer jämlik vård.

• Bättre villkor för fysioterapeuter som vill 
specialistutbilda sig.

• Bättre förutsättningar för fortbildning 
kompetensutveckling och 
kompetensförsörjning.

• Bättre förutsättningar att göra klinisk karriär

• Ökad lönedifferentiering

I oktober 2023 tillsatte regeringen utredningen Dir 2023:48 Behörighet och yrkesreglering inom 
hälso- och sjukvård och tandvård (pdf 182 kB) med uppdrag att utreda behov av reglering av fler 
yrkestitlar inom hälso-och sjukvården, samt se över behov av reglering av fortbildning inom hälso-
och sjukvården. 

Under våren 2024 tillsatte utredningen en expertgrupp där Cecilia Winberg sitter med. Kansliet 
har stöttat med rapporter till utredningen samt vid dialogmöten. En referensgrupp bestående av 
medlemmar och förtroendevalda med olika uppdrag inom hälso- och sjukvården har satts 
samman som ett stöd till förbundsordföranden och kansliet. Sektionerna ombads skapa patientfall 
utifrån sina respektive områden med fokus på specialistfysioterapeutens roll.  

Med en statlig reglering ökar förhoppningsvis chanserna till en god och jämlik vård och 
rehabilitering samt förbättrade villkor och karriärmöjligheter för fysioterapeuter.
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Specialistutbildningen

• Ett ansökningstillfällen under våren och ett 
under hösten.

• Ett extra ansökningstillfälle för 
dispensansökningar.

• Totalt erhöll ca 98 fysioterapeuter 
specialistkompetens.

• Totalt är ca 56 fysioterapeuter under 
specialistutbildning.

• Mindre revideringar av 
specialiststudiehandledningar.

Under våren och hösten genomfördes ansökningstillfällen till specialistutbildningen. I juni 
genomfördes ett extra ansökningstillfälle för dispensansökningar. 

Totalt erhöll under perioden ca 98 fysioterapeuter sin specialistkompetens och ca 56 har påbörjat 
specialistutbildningen. 

Under 2024 har ett par sektioner och kansliet genomfört mindre revideringar i 
specialiststudiehandledningarna i enlighet med förvaltningsrutinen. 
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Kurser & webbinarier

• Förbättringskunskap. 

• Medicinsk pedagogik.

• Frågestunder inför specialistansökan.

• Uppstartsseminarium för antagna till 
specialistutbildningen och dess handledare.

• Fyra webbinarier.

Under våren 2024 genomfördes kursen Förbättringskunskap och under hösten 2024 genomfördes 
kursen Medicinsk pedagogik. Båda genomfördes digitalt med intern respektive extern kursledare. 

I anslutning till specialistansökningstillfällena genomfördes digitala frågestunder inför ansökan 
samt ett uppstartsseminarium för antagna till specialistutbildningen efter ansökningstillfället. 

Fyra webbinarier har genomförts med stöd av vetenskapliga rådet: Att införa nya arbetssätt i 
klinisk vardag samt Doktorandresan, Att granska och sammanställa olika typer av forskning och 
hur vi kan integrera den i det kliniska arbetet samt Möjligheter till akademisk vidareutbildning på 
arbetsplatser där detta inte är så vanligt.
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Remissvar

Fysioterapeuterna har svarat på: 

• 9 remisser från Kunskapsstyrningen. 

• Ett femtontal via RCC. 

• 6 remisser från Statens offentliga 
utredningar, SOU. 

Fysioterapeuterna har också medverkat i tre 
expertgrupper:

• Behörighetsutredningen

• Elevhälsan

• Cancerstrategin.

Vi har svarat på 6 SOU remisser: 

• Förslag till ändringar för att öka mobiliteten tidigt i den akademiska karriären. Dnr: 
U2024/00229 

• Fysioterapeuternas svar på genomförd enkätundersökning om kunskapsbehov avseende 
psykisk hälsa och suicidprevention. (S2022/04810) 

• Digitala vårdmöten S2023:02747. 

• En utvärdering av förändringar i sjukförsäkringens regelverk under 2021 och 2022 (SOU 
2024:26). 

• Nationell strategi för sällsynta hälsotillstånd Dnr: 13995/2024

• Fysioterapeuternas remissvar till Förslag till nationell plan för hälso- och sjukvårdens 
kompetensförsörjning (S2023/00256)

Vi har svarat på 9 remisser via Kunskapsstödet SKR och ytterligare ett 15-tal har Sektionen för 
onkologi svarat själva på via RCC. 

Under 2024 har vi suttit med i tre expertgrupper: Behörighetsutredningen, Elevhälsan och 
Cancerstrategin.
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Levnadsvaneprojektet

• Genomförs även i år via statsbidrag från 
Socialstyrelsen.

• Projektledare Raija Lenné.

• Årets fyra delprojekt:
• Barn och unga – tidiga insatser för att 

stimulera till och grundlägga hälsosamma 
levnadsvanor.

• Hälsosamt åldrande – insatser för att främja 
och bevara hälsa och funktionsförmåga.

• Kunskapsspridning av nationella riktlinjer för 
prevention och behandling vid ohälsosamma 
levnadsvanor.

• Utvärdering och uppföljning av 
fysioterapeuters arbete med levnadsvanor 
inom primärvården.

Även detta år har förbundet erhållit statsbidrag för att fortsätta arbetet med spridning av nationella 
riktlinjer för prevention och behandling, det vi kallar Levnadsvaneprojektet.

Förbundet är en av de ledande aktörerna inom detta arbete och arbetar i år med fyra huvudprojekt 
som kommer ge nya kunskapsstöd, spridning av nuvarande och tidigare aktiviteter samt 
uppföljning hur fysioterapeuter arbetar med levnadsvanor inom primärvården.

Arbetet har liksom tidigare år letts av Raija Lenné och samtliga planerade aktiviteter har 
genomförts.

Efter årets arbete kommer troligen inte några statsbidrag att utbetalas inom detta område.
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Hållbart arbetsliv
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Råd och stöd

• Uppgraderat råd och stöd till medlemmar och fackligt 
förtroendevalda genom första linjens rådgivare samt 
möjlighet att boka tid när det passar medlemmen. 

• Förbättrat arbetet i vår meddelandetjänst via mina sidor 
för säkrare kommunikation med medlemmar. 

• Genomfört arbetsmarknads- och löneenkät 2024.

• Genomfört och stöttat i löneöversyner i alla sektorer. 

• Uppdaterat material till facklig förtroendevalda. 

• Möten i rådet för arbetsliv och avtal, rådet för 
företagande, distriktsordföranderådet.

• Stöttat medlemmar och förtroendevalda i lokala och 
centrala tvisteförhandlingar.

• Lanserat ny juridisk tjänst för företagare.

Den dagliga rådgivningen till medlemmar och fackligt förtroendevalda har stärkts upp med en 
person som är första linjens rådgivare och som bokas in via ”Min sida” vilket ger medlemmarna 
frihet att själva välja dag och tid.

Under året har vi också utvecklat arbetet med meddelandetjänsten i vårt medlemssystem för 
säker kommunikation med medlemmar och förtroendevalda via Min sida.

Den årliga löneenkäten har genomförts och kommunicerats.

Genom våra processavtal har centrala och lokala ombudsmän genomfört löneöversyner för alla 
sektorer samt stötta medlemmar i samband med lönesamtal. Privat och kommunal sektor har 
huvudsakligen hanterats av centrala ombudsmän.

Nytt material har tagits fram som stöd till fackligt förtroendevalda i form av frågor och svar, 
förhandlingsstöd i ”Rätt fråga i rätt forum”, information i samband med varsel och konflikt mm.

Råden för arbetsliv och avtal, företagande och distriktsordföranderådet har haft möten.

I den dagliga verksamheten har centrala ombudsmän i en mycket stor omfattning bistått 
medlemmar i lokala och centrala tvister samt bistått lokala fackligt förtroendevalda i lokala tvister 
samt samverkansförhandlingar. 

En ny juridisk tjänst för företagare har arbetats fram för lansering vid årsskiftet. Genom en 
försäkring som ingår i medlemskapet får företagarmedlemmarna tillgång till stöd i juridiska frågor 
som rör leverantörsavtal, lokalhyresrätt och avtalsrätt.
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Utbildning

• Fortsatt arbetet med digitala kurser i 
Learnify i form av arbetsrättslig 
speciallagstiftning 

• En vårdgivarutbildning med sju 
utbildningsmoduler inom hälso- och 
sjukvårdsjuridik har tagits fram för lansering 
vid årsskiftet. 

• Nio digitala liveutbildningar har genomförts 
2024 inom området lön, arbetsmiljö och 
samverkan.

• En fortsättningskurs i arbetsrätt har tagits 
fram och genomförts som digital 
liveutbildning. 

Under våren har en introduktionskurs samt en grundläggande facklig utbildning tagits fram och 
lanserats i utbildningsportalen. 

Utöver de digitala utbildningarna i utbildningsportalen har även nio digitala liveutbildningar hållits 
till våra fackligt förtroendevalda.

En vårdgivarutbildning med sju utbildningsmoduler inom hälso- och sjukvårdsjuridik har tagits 
fram för lansering vid årsskiftet. 
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Hållbart arbetsliv

• Arbetsmiljörapport är framtagen och 
kommunicerad i organisationen.

• Bevakning av arbetsmiljöfrågor inom 
kommun och region via deltagande i 
partsgemensamt arbetsmiljöforum inom 
Suntarbetsliv sker löpnade. 

• Bevakning av villkorsfrågor som påverkar 
arbetsmiljön.

Som ett led i arbetet med att lyfta fysioterapeuters arbetsmiljö har en arbetsmiljörapport tagits 
fram från resultatet från medlemsenkäten. 

Genom vårt deltagande i Akademikeralliansen bevakar och påverkar vi arbetsmiljöfrågor och 
arbetet som Sunt arbetsliv ska bistå med. 

Medlemmarnas villkor ses löpande över för att anpassas till de förändringar som det finns behov 
av. 
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Stöd till fackligt 
förtroendevalda

• Arbete för att stärka det lokala fackliga 
inflytandet och ett jämlikt medlemskap.

• Arbete med att förtydliga förbundets 
ståndpunkt i villkorsfrågor.

• Arbete med att förtydliga och förbättra 
löneprocesserna.

• Arbete med att förtydliga lönepolitiken. 

• Lokalföreningsbildning samt stöd i detta.

• Stöd i bildande av styrelsearbetet inom 
distrikten.

Fortsatt arbetet med att identifiera och genomföra åtgärder som stärker det lokala fackliga 
inflytandet och ett jämlikt medlemskap. 

Fortsatt arbete med att hålla ihop och får ett tydligt, enhetligt budskap i villkorsfrågor i hela 
organisationen. Fortsatt arbete med att förtydliga och förbättra löneprocessen, inte minst som en 
del av avtalsrörelsen principöverenskommelser. 

Som ett stöd till alla fackligt förtroendevalda arbetar vi med att förtydliga vår lönepolitik och att den 
ska vara känd.

Hjälp med att bilda lokalföreningar inom kommunal, regional och privat sektor pågår löpande, som 
ett led i att öka de lokala inflytandet och ge ett mer jämlikt medlemskap.

Hjälp med att bilda styrelser och styrelsernas arbete för att få fungerande distrikt sker löpande. 
Det är en del för att stärka den demokratiska jämlikheten.  
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Förhandlingsverksamhet

• Avtalsförhandlingar inom regioner och 
kommuner. 

• Ett reviderat lönepolitiskt program.

• En förbundsövergripande avtalsplattform.

• Partsgemensamma arbeten kring 
tillsvidareavtal, löneprocesavtalen, 
lönestatistik för både privat sektor och 
kommun och region.

• Förberedelser för avtalsförhandlingar 2025.

• God representation i Akademikerallliansen.

Under våren 2024 avslutades avtalsförhandlingar inom kommun och region. Ett stort antal 
avsiktsförklaringar och partsarbeten träffades i syfte att förbättra våra lokala processer.

I enlighet med lönepolitiskt program reviderades detta innan kongressen och antogs i oktober 
2024. Revideringen skedde i samarbetet med Rådet för arbetsliv och avtal och med underlag från 
enkäter till medlemmar och förtroendevalda. I och med detta har vi en plattform för vårt fortsatta 
arbete med förbundets lönepolitik. 

Under hösten antogs förbundets avtalsplattform som tagits fram i samarbete med rådet för 
arbetsliv och avtal samt genom enkäter till medlemmar och förtroendevalda. Genom detta arbeta 
har vi tryggat att medlemmarnas synpunkter tillvaratas i vårt kollektivavtalsarbete.  

Ett stort antal partsgemensamma arbeten inom ramen för Akademikeralliansen, Saco-A och 
Akademikerförbunden på privat sektor pågår löpande samt som en del av 
förhandlingsuppgörelsen i senaste avtalsförhandlingarna. 

Under hösten förbereddes kommande avtalsförhandlingar med start efter årsskiftet 2025. 
Inledningsvis för kommun och region men även för privat sektor. 

Förbundet har en god representation inom Akademikeralliansen. Dels inom representantskapet 
där vi utöver att representeras av  förbundsordföranden och ytterligare en förtroendevald även 
innehar posten som vice ordföranden. Dels på tjänstemannasidan, där vi är aktiva i olika 
arbetsgrupper.

21



forts. 
Förhandlingsverksamhet

• Förhandlingar om pension och försäkring pågår 
i syfte att uppnå medlemmarnas behov samt för 
att följa lagändringar. 

• Fortsatt partsgemensam arbete med en 
sammanhållen pensions- och 
försäkringsinformation för kommun och region. 

• Förhandlingar om revidering av löneavtalet 
samt villkorsavtalet med Vårdföretagarna.  

Inom pensions- och försäkringsområdet pågår ständigt förhandlingar för att avtalen bland annat 
ska följa lagändringar för ett längre och hållbart arbetsliv. 

Det initierade partsarbetet om en gemensam pensions- och försäkringsinformation för regioner 
och kommuner är fortsatt aktuell. 

Inom privat sektor genomförs löpande förhandlingar kring villkors- och löneavtalet. Under hösten 
påbörjades översyn av vilka villkorsändringar som Akademikerförbunden vill se inför vårens 
avtalsdiskussioner. 
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Vår organisation
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Kongress 2024

• Kongressen ägde rum 15-16 november i Solna.

• 72 ombud, varav två var studenter.

• Kongressen fattade beslut om fem 
propositioner, stadgar och etiska regler, samt 
behandlade 54 motioner.

• Val av ny förbundsstyrelse, samt nya ledamöter 
till rådet för etik- och hållbarhet. 

• Fyra av fem propositioner var tillgängliga för 
samtliga medlemmar att ge synpunkter på 
redan under våren. 

• Diskussionsbord – för att öka möjligheten till 
inflytande och delaktighet.

• Beslut om nya medlemsavgifter.

Kongress 2024 ägde rum den 15-16 november. Kongressen hölls på Quality hotel Strawberry
Arena i Solna, och under mötet användes mötessystemet Suffra. Kongressen fattade beslut om 
fem propositioner, stadgar och etiska regler, samt behandlade 54 motioner.

På kongressen valdes en ny förbundsstyrelse, samt nya ledamöter till rådet för etik- och 
hållbarhet. Kongressen valde också revisorer, valberedning samt utsåg tre nya 
hedersmedlemmar.

Till denna kongress introducerades ett nytt arbetssätt, där utkast till fyra av propositionerna togs 
fram och skickades ut på synpunktsrunda under våren. Via sitt distrikt eller sin sektion kunde 
medlemmar skicka in synpunkter på utkasten till FS. En heldagsworkshop kring propositionerna 
arrangerades i april för representanter från distrikt och sektioner, där det fanns möjligheter till 
diskussion och idéutbyte.

På plats använde kongressen ett nytta arbetssätt med diskussionsbord, för att öka möjligheten till 
inflytande och delaktighet. Samtliga ombud fick möjlighet att diskutera propositioner, stadgar och 
etiska regler med en ansvarig från förbundsstyrelsen, och lämna sina tankar och synpunkter på 
texterna.

Kongressen tog också beslut om en ökad medlemsavgift, då den nuvarande varit oförändrad i 
många år och därigenom ger försämrad kostnadstäckning för förbundets verksamhet. De nya 
medlemsavgifterna som gäller från årsskiftet är 310 kr för ordinarie medlem. Avgifter för övriga 
medlemsgrupper beslutades av förbundsstyrelsen i december.
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Bilder från Kongress 2024. Foto: Ulf Huett och Anna Nybom Chance.
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Medlemsutveckling – åt fel håll

Medlemsutveckling per kategoriMedlemsutveckling de senaste fyra åren
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Under året har förbundet fortsatt att tappa medlemmar. 
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Medlemsrekrytering

• Nytt rekryterande material har tagits fram.

• Rekryteringskampanj för sociala medier 
vecka 35-42.

• Instagram och Facebook: 5,2 exponeringar 
per unik användare. Som ledde till 1 959 
länkklick och totalt nådde 38 719 unika 
användare.

• LinkedIn: Annonserna visades 27 316 
gånger och nådde 3 337 unika användare. 
Det är en bra nivå för att skapa igenkänning 
och driva trafik. 

• Värva kollega-kampanj.

• Beslut från kongressen att kansliet ska 
utveckla studentrekryteringen. 

Förbundet jobbar för att utveckla vårt arbete med att rekrytera medlemmar. För det krävs nya 
arbetssätt och förhållningssätt i organisationen. 

Som ett led i ett mer långsiktigt arbete med rekrytering har ett nytt material arbetats fram för 
spridning framförallt digitalt. 

En rekryteringskampanj genomfördes på sociala medier veckorna 35-42. Den första delen av 
kampanjen syftade till ökad kännedom om förbundet, vilka vi är och varför man ska vara medlem. 
De sista tre veckorna syftade till att aktivera potentiella medlemmar att gå in på vår webb, och i 
bästa fall att bli medlem. Kampanjen utvärderades med gott resultat och genom den riktade 
målgruppsstyrningen kunde vi säkerställa att vi nådde ut till användare av mycket hög relevans.

Under året genomfördes också en mindre ”värva-kollega-kampanj”, där medlemmar som värvar 
en kollega belönas med ett presentkort. Kampanjen gav ett litet men viktigt utfall i 
rekryteringsarbetet och likande incitament kommer att upprepas kontinuerligt.

Nästa viktiga del är en ökad studentaktivering. Enligt vår medlemsenkät har 75 procent av 
medlemmarna i vårt förbund gått med under tiden som student. Vid kongressen togs därför ett 
beslut att samla studentrekryteringen till kansliet och att utveckla studentrekryteringen. 

27



Ny webbplats

• Förbundets nya webb lanserades under 
våren.

• Medlem är tydlig målgrupp för webbplatsen.

• En utvecklad ”min sida” ger varje medlem 
ett personifierat innehåll från distrikt och 
sektioner.

• Distrikt och sektioner kan publicera nyheter 
och kalenderhändelser via ett enkelt 
formulär.

• Omfattande samling frågor & svar.

• En bokningstjänst för individuell rådgivning 
har skapats.

Förbundets nya webbplats lanserades under våren. Arbetet med att bygga den nya webben har 
genomförts i samarbete med fyra andra förbund, vilket gör att vi använder våra resurser på ett 
effektivt sätt. 

Medlemmen är målgrupp för webbplatsen. Målen för den nya webben är bland annat att det ska 
vara enkelt att hitta, enkelt att bli medlem samt en jämlik servicenivå för medlemmarna oavsett 
vilket distrikt eller sektion man tillhör. 

Några nyheter på den nya webbplatsen är:
- En utvecklad min sida med ett personifierat flöde där medlemmen kan se nyheter och 

kalenderhändelser från sitt distrikt och sin sektion. På min sida kan medlemmen även se och 
ändra sina kontaktuppgifter, se och skicka säkra meddelanden, ta del av dokument som 
förbundet/sektioner/distrikt delar, se fakturor med mera. 

- En bokningstjänst för individuell rådgivning finns tillgänglig via min sida. Det innebär en bättre 
service för medlemmarna som inte behöver stå i telefonkö, utan kan boka en tid som passar. 
Det innebär också att förbundets ombudsmän bättre kan planera sin arbetstid.

- Många vanliga frågor och svar finns publicerade. Det bidrar till att medlemmarna enklare kan 
hitta svar på vanliga frågor och inte behöver söka vidare kontakt.

- Distrikt och sektioner kan publicera nyheter och kalenderhändelser på sina respektive sidor 
genom ett enkelt formulär. Det innebär ett minskat behov av utbildning av redaktörer och 
minskad administration för kansliet. Det minskar också risken för brott mot upphovsrätt och 
GDPR.
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Boka rådgivning

• Medlemmar kan boka rådgivning om 
arbetsvillkor, yrkesutövning, företagande 
och specialistutbildning via nya webben.

• Effektivisering av arbetssätt för kansliet.

• Smidigt för medlemmen att boka en tid som 
passar, istället för att passa telefontider och 
hamna i telefonkö.

Under perioden har en ny tjänst för att boka rådgivningsmöten införts. Nu kan medlemmarna via 
webbplatsen boka en tid med en rådgivare, istället för att som tidigare ringa på särskilda 
telefontider och sitta i telefonkö. 

Den nya tjänsten har tagits emot väl av medlemmarna. Den har också lett till nya arbetssätt för 
medarbetare på kansliet. 
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Uppdaterat 
medlemssystem

• Utveckling av medlemssystemet MySoft:
• Uppdatering av gränssnittet för medlemmar 

och förtroendevalda.
• Systemets dialogmodul används för säker 

kommunikation med medlemmar.
• Dokumenthantering i MySoft har 

implementerats för distrikt och sektioner.

Under våren uppdaterades medlemssystemet MySoft. I huvudsak gällde uppdateringen det 
grafiska gränssnittet, dvs hur det ser ut för medlemmar, förtroendevalda och medarbetare när 
man går in i systemet. Uppdateringen har gett en tydligare vy för användarna.

Förbundet har också i större utsträckning använt sig av dialogmodulen i systemet, som gör det 
möjligt att skicka säkra meddelanden till och från medlemmar. Det är en viktig utveckling med 
hänsyn till integritetsfrågor då fackligt medlemskap räknas som en känslig personuppgift. 

Det har även skett en utveckling av dokumenthanteringen i systemet, så att förbundet nu kan dela 
med sig av dokument till medlemmarna denna väg. Det innebär att dokumenthanteringen på 
webbplatsen har kunnat minska betydligt, vilket gör det enklare rörande personuppgiftshantering 
och upphovsrätt.
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Sociala medier

Facebook

• 5500 följare

• Ca 100 nya följare

• Ca 150 poster 
+ ett antal stories

• Låg interaktion

Instagram

• 4800 följare

• Ca 600 nya följare

• Ca 150 poster 
+ ett antal stories

• Medel interaktion

LinkedIn
• 2700 följare
• Ca 500 nya följare
• Ca 60 inlägg
• Låg interaktion

Fysioterapeuternas sociala kanaler används både för medlemskommunikation och 
påverkansarbete. 

Flest följare finns på Facebook, men interaktionen med följarna är störst på Instagram. 

Instagram är också den kanal där antalet följare ökar mest.
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Blogg och podcast

ceciliawinberg.se

• 35 inlägg.

• Ca 400 besökare per månad.

• Flest besökare januari: 490 st.

En podd i rörelse

• 8 avsnitt.

• Totalt ca 2700 lyssningar.

Cecilia Winbergs blogg uppdateras varje vecka (undantaget i samband med semester och 
långhelger).

Under året skrevs 35 blogginlägg. Flest besökare fick bloggen i januari med 490 visningar. I 
genomsnitt har bloggen ca 400 besökare per månad.

Podcasten En podd i rörelse publicerade 8 avsnitt och hade totalt ca 2700 lyssningar. I genomsnitt 
har avsnitten ca 200- 250 lyssningar.
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Internationellt

• Nordiskt samarbetsmöte i Oslo i mars.

• General meeting (kongress) World 
Physiotherapy Europe Region, Riga, 
Lettland i maj.

• Representerade i arbetsgrupp på Europeisk 
nivå ”Advocacy and EU Matters Working
Group”.

• Deltagit vid online-möten inom IPPTA, 
undergrupp för företagande fysioterapeuter 
inom World Physiotherapy.

Förbundet är representerat i internationellt arbete på olika nivåer. De Nordiska länderna träffas 
årligen. World Physiotherapy har kongress, general meeting, vart fjärde år och däremellan 
arrangeras en vetenskaplig konferens vartannat år. Inom World Physiotherapy Europe region är 
det kongress, general meeting, vartannat år.

I april genomfördes det årliga nordiska ledningsmötet, denna gång i Oslo. Förbundet 
representerades av Cecilia Winberg och Charlotte Chruzander.

I maj genomfördes general meeting i World Physiotherapy Europe region i Riga i Lettland. Vid 
mötet rapporteras det europeiska arbetet från föregående mandatperiod och de fyra kommande 
åren planeras. Ordförande för kommande mandatperioden omvaldes och det är Esther Mary 
Dárcy från Irland. Förbundet representerades vid mötet av Cecilia Winberg och Helena Pepa.

Då allt fler frågor inom den svenska arbetsmarknaden styrs av beslut från EU-nivå bedömer 
förbundet att vi behöver stärka vår bevakning inom området. Förbundet nominerade Charlotte 
Urell, sakkunnig inom utbildning och forskning på kansliet, till en av de arbetsgrupper som ska 
arbeta med dessa frågor under mandatperioden inom World Physiotherapy Europe Region. 
Dessa möten sker huvudsakligen online, men också vid några fysiska möten under 
mandatperioden.

Inom världsorganisationen finns en undergrupp, IPPTA, som arbetar med frågor för företagande 
medlemmar och där har förbundet representerats av Marie Granberg, ombudsman vid kansliet, 
vid de online-möten som skett.
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Tidningen Fysioterapi
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Tidningen Fysioterapi

• Redaktion med journalistiskt självständig roll. 

• Bevakar professionsfrågor, fackliga frågor 
och mycket mer. 

• 6 pappersutgåvor har publicerats 

• 14 digitala nyhetsbrev har skickats ut. 

• Ökad spridning på sociala medier och ökad 
webbtrafik. 

• Annonsintäkterna har minskat i 
pappersutgåvan och på webb. 

Fysioterapi är en fackförbundstidskrift som erbjuds alla medlemmar i Fysioterapeuterna. 
Pappersutgåvan ges ut 6 gånger per år. Den TS-kontrollerade upplagan sjönk under 2024 till 12 
100 exemplar beroende på färre medlemmar i förbundet. 

Tidningen har skickat ut 14 digitala nyhetsbrev. Artiklar publiceras även på webben fysioterapi.se 
och sprids vidare via sociala medier. 

Redaktionen har bestått av en chefredaktör och en reporter. Tidningen har en självständig 
journalistisk roll och chefredaktören är ansvarig utgivare. Redaktionen har under året bevakat, 
belyst och granskat fackliga frågor och professionsfrågor som rör medlemmarnas arbetsliv, 
yrkesroll, utbildning, forskning och företagande. Fysioterapi har även bevakat, belyst och granskat 
politiska beslut inom de frågor som påverkar fysioterapeuter. Dessutom har Fysioterapi bevakat 
och belyst förbundets verksamhet såväl inom professionsfrågor som fackliga frågor. 

Frilansjournalister och frilansfotografer har regelbundet medverkat till tidningens innehåll. En 
korrekturläsare har språkgranskat texterna. Grafisk formgivning har gjorts av Spektra Design AB. 
Tidningen trycks av Lenanders Grafiska AB. Annonsförsäljningen har bedrivits av Mediakraft AB. 

Intäkterna i pappersutgåvan återhämtade sig inte jämfört med 2023. Intäkterna från platsannonser 
har också påverkats av krisen i Sveriges Kommuner och Regioner. Intäkterna från annonser i 
nyhetsbreven har varit mer stabila. Regelbundna analyser av omvärldsläget har gjorts för att hitta 
strategier för att öka försäljningen. På grund av de minskade annonsintäkterna beslutades att 
tidningen skulle gå ned till 5 utgåvor under 2025.
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Fysioterapis 
pappersutgåva:
• Nr 1: Handboll för att minska utanförskap, Klinikartikel 

om plexusskador, Forskning om andningsbesvär vid 
ansträngning hos unga.

• Nr 2: Lönestatistik, Kvalitetspriset till specialistklinik för 
kvinnor, Möte med fysioterapeuten bakom 
Tvärtomdieten, Forskning om prevention av padelskador.

• Nr 3: Tema Trans för bättre bemötande, Möte med 
specialisthandledare, chef och landslagsfysioterapeut, 
Forskning pågår om vulvodyni.

• Nr 4: Fysioterapeuters tuffa arbetsmiljö, behovet av en 
hjärnskakningsrehabilitering med helhetssyn, besök på 
ett pass med powerträning för veteraner samt artiklar om 
medlemmarnas förslag till kongressen.

• Nr 5: Möte med Årets fysioterapeut Maria A Hillberth, 
forskningsartiklar om att dålig munhälsa kan öka 
sjukdomsrisken i övriga kroppen och om hur fysisk 
aktivitet kan lindra posttraumatisk stress.

• Nr 6: Temanummer om hur hjälpmedel blivit en 
vändpunkt i användarnas liv, hjälpmedelsförråd vid 
obesitas och om ny välfärdteknik vid whiplash, fallrisk 
och språkbarriärer.

I tidningens pappersutgåva skildrades en stor bredd av ämnen både inom fackliga frågor och 
professionsfrågor. I artiklarna finns en stor bredd och många typer av möten med fysioterapeuter 
med spridning geografiskt, åldersmässigt och kompetensmässigt. I Forskning pågår 
sammanfattades aktuell evidens inom flera områden. På våra övriga forskningssidor 
presenterades aktuella avhandlingar inom fysioterapi och nya rön från vetenskapliga tidskrifter. 
För mer info se fysioterapi.se/arkiv.
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Fysioterapis digitala 
kanaler

• 14 nyhetsbrev med hög 
öppningsfrekvens.

• Stabil försäljning av annonsbanners i 
nyhetsbreven. 

• Under våren utförde redaktionen en 
process för att uppnå ett jämnare 
publiceringsflöde på webb och i sociala 
medier. 

• Webbtrafiken har ökat mycket sedan 
förändringarna sattes i verket.

Under året har 14 digitala nyhetsbrev med nyheter inom en mängd olika områden inom fysioterapi 
skickats ut. Nyhetsbreven har en mycket hög öppningsfrekvens på mellan 50-66 procent, med ett 
snitt på 54 procent. Nyhetsbreven ger en stabil annonsintäkt via länkade banners.  

Beslut togs under slutet av 2023 att under 2024 genomföra en process för ett nytt redaktionellt 
tänk för våra digitala kanaler. Det arbetet har resulterat i att trafiken på fysioterapi.se ökat kraftigt, 
från cirka 8 000–9 000 besökare/månad till att 12 000-16 000 besökare/månad. Vi har också ökat 
antalet läsarinteraktioner via våra sociala medier. 

Antalet följare på Facebook är 2 600 och på Instagram drygt 1 100. Vi har också ökat vår närvaro 
på LinkedIn där följarantalet sakta växer (kring 300).
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